

Signerat dokument

via <https://signera.ebox.nu>



Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelseprotokoll nr 4 2024.pdf

Storlek: 93517 byte

Hashvärde SHA256:

b3e1c00676e4dde13f254b95ba2690796b0956c9c6a28eaf7719e1a0046bd3e2

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 2:

EMMA KINNUNEN

Signerat med BankID 2024-04-25 07:37

LINDA RISLUND

Signerat med BankID 2024-04-25 07:40



Styrelseprotokoll Nr 4/2024
2024-04-23

Plats: Medborgarskolan

Klubb nr: 2450

Närvarande: Emma Kinnunen, Birgitta Bjuhr, Ann Lind, Linda Rislund, Viktoria Einarsson, Angelika Bäckman & Camilla Forsgren.

1. Öppnande av möte

Ordföranden hälsar alla välkomna

2. Val av justerare

Emma Kinnunen och Linda Rislund

3. Föregående protokoll

a) En mall för arbetsbeskrivningen skall göras och läggas ut i Facebookgruppen för styrelsen och sektorer så alla sektorer enkelt ska kunna ladda ned denna och fylla i den. Linda R tar på sig att göra detta.

b) Sponsringspolicy – Viktoria tar på sig att gå igenom SBK´s sponsringspolicy och se om den passar vår klubb. Viktoria redovisar förslag på klubbens sponsringspolicy under nästa styrelsemöte.

4. Dagordning

a) Vanja Enquist har avgått som vice ordförande. Marita Öberg går automatiskt in som vice ordförande fram till nästa medlemsmöte. Styrelsen avser att föreslå Ann Lind som ny vice ordförande och att Marita Öberg fyller hennes plats som ledamot, det innebär att det blir en vakant suppleant.

b) Styrelsen beslutar dessa datum för de resterande **styrelsemöten för 2024:**

20/5 kl. 18:00 - klubbstugan

17/6 kl. 18:00 – klubbstugan (med sektorer)

26/8 kl. 18:00 - klubbstugan

23/9 kl. 18:00 - klubbstugan (med sektorer)

28/10 kl. 18:00 - klubbstugan

25/11 kl. 18:00 - medborgarskolan (med sektorer)

16/12 kl. 18:00 – medborgarskolan

13/1 kl. 18:00 – medborgarskolan

c) **Arbetsfördelningen** i styrelsen behöver justeras då vice ordföranden avsagt sig sitt uppdrag.

1. Ny kontaktperson för PR/Info blir Emma K.

2. Ny kontaktperson mot medborgarskolan blir Viktoria E och Birgitta B.

3. Styrelsemejlen kollas av Emma K och Linda R.

4. Ansvarig för styrelsens del i nyhetsbrevet blir Camilla och Marita

5. Medlems- och förtjänstteckensansvarig blir Ann L och Angelika B

Styrelseprotokoll Nr 4/2024
2024-04-23

6. Styrelsen ansvarar gemensamt för träningsledarbevisen.

d) Styrelsen önskar att FoT tar på sig det administrativa kring hundmötesträningarna och öppna träningar + inköp av kontorsmaterial (ex färg till skrivaren), TÅS tar dock hand om att fylla på internet. Camilla tar det vidare till FoT.

e) Planering inför **medlemsmöte 2024**

- Mötet kommer hållas onsdag 29 maj kl. 18:00 – 21:00
- Ny träningshall öppnar på Röbbäck där klubben ev. kommer kunna hyra vintertid för träningar. De önskar komma och informera under medlemsmötet – styrelsen godkänner detta.
- Under medlemsmötet kommer röstning genomföras av vice ordförande, ny ledamot och eventuellt nyval i valberedningen.
- Styrelsen och sektorerna kommer under medlemsmötet ges möjlighet att presentera sig och informera om sin verksamhet.
- Klubben bjuder på Pizza – därav kommer medlemmarna behöva anmäla sig till mötet.
- Efter mötet är det öppen träning.
- Camilla F skriver förslag på dagordningen inför medlemsmötet.
- Emma K skickar ut inbjudan inklusive dagordning för medlemsmötet.

f) **Sponsring – Pengmyragården**

Styrelsen läser igenom Pengmyragårdens förslag på sponsringsavtal. Styrelsen är positiv på det stora hela men har några synpunkter som Emma K tar vidare till pengmyragården.

1. Reklam och försäljning är okej vid tävlingar etc där de sponsrar, men ej under aktiviteter som ej sponsras. Pengmyragården har haft önskemål att ha en logga med länk på hemsidan, då klubben enbart har långvariga sponsorer på hemsidan så kan Pengmyragården få loggan på hemsidan om de blir fortsatta sponsorer, nuvarande förslag på sponsring gäller enbart till juli.
2. Placering av försäljningsplats och skylt på klubben ska ske i samråd med FoT och ej placeras i närheten av matvaror.

5. **Ärenden**

6. **Information från grupper/sektorer**

FoT – Har en ny mailadress: Trivselvbhk@gmail.com

Kassören informerar att det i samråd med FoT har skapats ett nytt kostnadskonto för stora utgifter för sektorn, detta för att förtydliga och skilja på olika kostnader/utgifter inom.

PR/Info – Har hittat ett billigare/bättre alternativ i stället för att ändra till https. Förslaget är att bygga en helt ny hemsida genom Strato. Det innebär att hemsidan framöver inte kommer ha med "weebly" i webbadressen. Styrelsen godkänner detta.

7. **Nästa styrelsemöte**

20/5 kl. 18:00 i klubbstugan.